

Møtereferat/-protokoll

Utvalg/Møte i: **Arbeidsgiver og verneombud med vara i HVO1 og HVO10**

Møteleder/referent: Odd Arne Paulsen / Hanne Foshaug

Møtedato: 02.05.2023

Til stede: Fra ledelsen: Odd Arne Paulsen organisasjons- og økonomidirektør, Fredrick Juul Walløe bygg- og eiendomsdirektør, Hanne Foshaug seniorrådgiver - Seksjon for personal og organisasjon og Lise H. Giswold brann- og HMS-rådgiver ved BEA..

Fra hovedverneområde 1 (FAdm unntatt BEA): vara HVO Hege Skogvang. Verneområde 1,1: VO Hege Skogvang og Ståle Berger Nyvold, vara Håvard Aune og Bjørn Vang. Verneområde 1,2: VO Lena Romsloe Johnsen VO og vara Tove Tangen, Verneområde 1,3: VO Erik Axel Vollan, Anders Larsen, Johanne Størkersen, Ingunn Henriksen

Fra hovedverneområde 10 (BEA): HVO René Hoff. Verneområde 10,2: VO Lene Johanne Olsen.

Forfall: Fra ledelsen: Jørgen Fosslund administrasjonsdirektør

Fra hovedverneområde 1: Hege K. Widnes HVO og VO i verneområde 1,2,

Fra hovedverneområde 10 BEA: Vara HVO og VO i verneområde 10,1 Oliver Herzke.

Fra hovedverneområde 10 (BEA). Verneområde 10,3: Florian Zoglowek, Verneområde 10,4: Krystyna Husjord

Saksliste

- Orienteringer og saker fra ledelsen:
 - Diskutere funn og tiltak etter årlig gjennomgang av HMS ved FAdm (rapport vedlagt)
 - HMS-avvik FAdm etter foregående møte (oversikt vedlagt)
 - Status tiltak i HMS-årshjul FAdm 2023 (oppdatert årshjul vedlagt)
 - Omstillingsbehov og håndtering av det, for UiT generelt og FAdm spesielt
- Orienteringer og saker fra verneombudene:
NOBS

- a) VO'ene opplever at prosessen har så langt ikke vært som den burde. Ledelsens tanker om dette og hvordan dette håndteres videre.
- b) Samme gruppe fra ORGØK planlegges flyttet igjen – for 4 gang (om søknaden går inn). Dette samtidig som det er stort arbeidspress, nye systemer og mange nye rutiner. Hva tenker ledelsen om personalforvaltningen i denne saken. Hvordan gå fram videre for å sikre de ansatte godt arbeidsmiljø

FUF

- a) Splitting av SEFU – status
- b) Er det videre planer om ytterligere endringer i FUF
- c) Oppussing av administrasjonsbygg korridor 3A – det er blitt lovet maling – når kommer dette?

Administrasjonsbygget 3. plan

Hjørnekontor mot lysgård (med utsikt til rektor). Dette brukes fortsatt som dobbeltdokumentkontor. Som påpekt gjennom lange tider er dette kontoret svært problematisk i forhold til ventilasjon (dårlig og evig sus) og lufting (mot lysgård) der «alt» som skjer på kontoret høres.

Kan man vurdere å bruke dette som «gjestekontor» for folk og ansatte som er innom Campus Tromsø for kortere tid?

ARK i administrasjonen – status

Funn og tiltak etter årlig gjennomgang av HMS ved FAdm

Saken ble utsatt til neste møte ettersom administrasjonsdirektør var forhindret fra å møte

HMS-avvik i FAdm fra 01.11.2022-24.04.2023

Det ble gitt en gjennomgang av innrapporterte HMS-avvik i FAdm siden sist møte.

Status tiltak i HMS-årshjul FAdm 2023

Saken ble utsatt til neste møte ettersom administrasjonsdirektør var forhindret fra å møte

Omstillingsbehov og håndtering av det, for UiT generelt og FAdm spesielt

Organisasjons- og økonomidirektør ga en orientering om omstillingsbehov og håndtering av det, for UiT og spesielt for FAdm.

Til oppfølging

- Innkalle til møte for gjennomgang/diskusjon av gjenstående saker. Ansvar: Anita

—

Vedlagt innkallingen var:

- Referat fra møtet 11. november 2022
- Status for tiltak i HMS-årshjulet for FAdm for 2023
- Utkast til årsrapport om HMS og beredskap ved FAdm for 2022 og forslag til tiltak for 2023
- Oversikt over innmeldte avvik i FAdm 01.11.22-24.04.23